
Protokół nr LII  

z posiedzenia Komisji Oświaty 

Rady Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy  

z dnia 29 stycznia 2024 r. 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji (zgodnie z listą obecności stanowiącą  

załącznik nr 1 do protokołu): 

1. Maciej Ostapkowicz – Przewodniczący 

2. Witold Wasilewski – Wiceprzewodniczący 

3. Natalia Polubiec 

Ad. 1. Otwarcie obrad 

Posiedzenie Komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Maciej Ostapkowicz, który 

przedstawił porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad 

2. Przyjęcie protokołu z LI posiedzenia Komisji Oświaty z dnia 11.12.2023 r. 

3. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji za 2023 rok 

4. Sprawy różne, wolne wnioski 

5. Zamknięcie obrad 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego porządku obrad. 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z LI posiedzenia Komisji Oświaty z dnia 11.12.2023 r. 

Wobec braku uwag protokół został przyjęty. 

Ad. 3. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji za 2023 rok 

Przewodniczący Maciej Ostapkowicz przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty Rady 

Dzielnicy Mokotów m. st. Warszawy za 2023 rok (sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty Rady 

Dzielnicy Mokotów m. st. Warszawy za 2023 rok stanowi załącznik nr 2 do protokołu). 

Wobec braku kworum Komisja nie podjęła uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania. 

Ad. 4. Sprawy różne, wolne wnioski 

Przewodniczący Maciej Ostapkowicz powiedział, że postępuje budowa nowej siedziby Szkoły 

Podstawowej nr 219 przy ul. Konstruktorskiej, która rozpoczęła się w listopadzie 2023 roku. 

Nadmienił, że jest to pierwsza inicjatywa współpracy miasta z prywatnym deweloperem, a budowa 

przebiega bardzo szybko i jest pod ogromnym wrażeniem jej tempa. Dodał, że potrzeby tamtej części 

Dzielnicy Mokotów są olbrzymie, ponieważ powstają tam nowe, duże osiedla mieszkaniowe, oraz że 

ma nadzieję na rozpoczęcie budowy szkoły na Siekierkach.  
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Wiceprzewodniczący Witold Wasilewski wyraził wątpliwość, czy budynkiem w całości będzie 

zarządzała Dzielnica, czy może w części będzie to robił budujący go deweloper. 

Przewodniczący Maciej Ostapkowicz odpowiedział, że według jego najlepszej wiedzy szkoła zostanie 

przekazana w całości Dzielnicy, ale zawsze można dopytać o to Wydział Inwestycji i Remontów dla 

Dzielnicy Mokotów. 

Jako kolejną sprawę poruszył rozpoczęcie termomodernizacji Szkoły Podstawowej nr 70, o którą 

zabiegała Komisja. Dodał, że ze względu na zmniejszenie kosztów energii termomodernizacja to duża 

ulga dla placówek oświatowych. Powiedział, że w marcu mają rozpocząć się prace przygotowawcze, 

które nie wpłyną na prowadzenie zajęć dydaktycznych do końca roku. 

Innych spraw różnych i wolnych wniosków nie zgłoszono. 

Ad. 5. Zamknięcie obrad 

Przewodniczący Maciej Ostapkowicz podziękował wszystkim za udział w obradach, po czym zamknął 

posiedzenie Komisji. 

Przewodniczący Komisji Oświaty 

Maciej Ostapkowicz 

Protokołował:  

Kacper Wężyk 


